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Geacht college,

Sinds enkele weken zien we dagelijks het verschrikkelijke drama dat zich heeft ontvouwen 
met de oorlog in Oekraïne en de vluchtelingenstroom die deze op gang brengt. Pro6 vindt 
het belangrijk dat inwoners van Oekraïne die gedwongen worden om het land te 
ontvluchten opgevangen worden in een veilige omgeving.

Inmiddels zijn dit er ruim 2,5 miljoen. De komende weken zullen in Nederland tientallen 
duizenden vluchtelingen opgevangen moeten worden (Bron: ED, 11 maart 2022). De eersten 
daarvan zijn reeds in Nederland en ook in Cranendonck aangekomen. De NOS berichtte 
afgelopen vrijdag over de flinke opgave voor gemeenten rondom deze opvang. Alle 25 
veiligheidsregio’s in Nederland hebben afgesproken elk 2000 vluchtelingen uit Oekraïne 
op te nemen. Daarnaast hebben zich reeds duizenden mensen gemeld om Oekraïense 
vluchtelingen in huis te nemen (Bron: RTL Nieuws, 8 maart 2022).

De oorlog in Oekraïne en de gevolgen ervan gaan Pro6 zeer aan het hart. Zoals bekend is 
Pro6 in beginsel vóór de opvang van vluchtelingen en asielzoekers. Pro6 ziet het als haar 
humanitaire plicht om mensen die hulp nodig hebben ook die hulp te bieden. Dat geldt 
voor zowel haar eigen inwoners uit Cranendonck als voor de politieke en 
oorlogsvluchtelingen die hier een veilig thuis zoeken. Wij willen hen die bieden. 

Pro6 verwacht dan ook dat - ondanks het recente raadsbesluit over het AZC - het college 
haar verantwoordelijkheid neemt, zich ruimhartig opstelt en zich sterk inzet om op zeer 
korte termijn geschikte locaties (denk daarbij aan leegstaande winkels, kantoren, 
bedrijfspanden, scholen en huizen) te vinden om de vluchtelingen uit Oekraïne op te 
vangen, mogelijk ook in samenwerking met de Cranendonckse gemeenschap. 

Vragen;
1) In hoeverre deelt het college de mening van Pro6 dat het onze humanitaire plicht is om 
vluchtelingen in de gemeente Cranendonck op te vangen? 
Deze mening wordt zeer zeker door het college gedeeld.

2) In hoeverre is Cranendonck klaar voor de opvang van vluchtelingen uit Oekraïne?
De voorbereidingen zijn in volle gang. De gemeente sluit zich aan bij de afspraken die 
gemaakt worden binnen de Veiligheidsregio Brabant Zuid Oost.

3) Welke acties heeft het college reeds ondernomen ten aanzien van de opvang van vluchtelingen uit 
Oekraïne?
Vanuit het college zijn diverse acties uitgezet. Zo is binnen de ambtelijke organisatie een kernteam 
Oekraïne ingesteld van waaruit alle informatie verzameld wordt en actie uitgezet worden. De 
burgemeester neemt zitting in het Regionaal Beleidsteam. Er is regionale afstemming en daarnaast 



zijn locaties in kaart gebracht waar binnen de gemeente ruimte is voor opvang van deze vluchtelingen 
(dit is een doorlopend proces). 

4) Heeft het college al noodopvanglocaties op het oog om Oekraïense vluchtelingen op te vangen? En 
zo ja, welke locaties?
Voor een noodopvanglocatie geldt dat vluchtelingen hier niet langer dan 2 hooguit 3 nachten 
verblijven, dit wordt binnen de regio georganiseerd en daar zijn inmiddels voldoende locaties voor. 
Cranendonck richt zich op middellang verblijf. We hebben een eigen en externe locaties in beeld die 
worden besproken met de Veiligheidsregio. Als de VR hiervan gebruik wil maken dan vindt 
communicatie met inwoners en organisatie plaats. De VRBZO is verantwoordelijk voor de spreiding 
van de vluchtelingen.

5) Heeft het college daarnaast locaties op het oog om Oekraïense vluchtelingen voor een langere 
termijn op te vangen? Zo ja, welke locaties?
Momenteel heeft de gemeente Cranendonck geen locaties voor lange termijn (2 à 3 jaar) 
beschikbaar. Voor de langere termijn vindt overleg met Wocom plaats.

6) Hoeveel Oekraïense vluchtelingen is het college voornemens om op te gaan vangen en per 
wanneer?
Opvang van vluchtelingen wordt gecoördineerd door de VRBZO. Binnen de regio is afgesproken om 
hier vooraf geen aantallen over vast te leggen. Hoeveel er naar Cranendonck gaan komen is geheel 
afhankelijk van hoeveel vluchtelingen er richting de VRBZO gaan komen en welke locaties beschikbaar 
zijn binnen de regio.

7) In hoeverre is het college bekend met de initiatieven en ruimhartigheid van burgers, ondernemers, 
scholen en verenigingen om een bijdrage te leveren aan de opvang van vluchtelingen?
Een aantal initiatieven zijn bij het College bekend.

8) Welke acties onderneemt het college om deze initiatieven vanuit de gemeenschap te coördineren 
en te ondersteunen?
Zoals de afspraken op regionaal en landelijk niveau gemaakt zijn moet daar de coördinatie 
plaatsvinden. Vluchtelingen krijgen een BSN nummer, zodat zij gebruik kunnen maken van 
voorzieningen onder ander inkomensondersteuning, zorg en onderwijs. De initiatiefnemers wordt 
gewezen op de landelijke en regionale coördinatie die hiervoor is opgezet. Deze informatie is ook te 
vinden op de website van de gemeente. Overigens roept het College initiatiefnemers vanuit de 
gemeenschap om zich te melden via de kanalen die zijn weergegeven op de website. 

9) Op welke wijze wordt Vluchtelingenwerk Cranendonck betrokken met betrekking tot 
deze crisis in Oekraïne?
Vluchtelingenwerk in deze regio heeft zich aangeboden om de gemeente te ondersteunen 
bij deze crisis. Zodra in Cranendonck Oekraïense vluchtelingen ondergebracht worden, 
gaat Cranendonck hier gebruik van maken.

10) In hoeverre kan het COA/Nassau Dietz Kazerne een rol spelen bij de opvang van deze 
vluchtelingen?
Op dit moment is er geen ruimte om deze mensen volgens het reguliere proces in het AZC 
op te nemen. 

11) Wat zijn, naast noodopvangplekken, meer voorbereidingen die de gemeente kan 
treffen om de vluchtelingenstroom naar onze gemeente goed te ondersteunen en een 



goed verblijf van deze vluchtelingen voor zowel de korte als de langere termijn mogelijk te 
maken?
Om dit goed voor te bereiden is er een lokaal crisisteam ingericht. Deze is aangehaakt op 
de structuur van de Veiligheidsregio. Indien er vluchtelingen in Cranendonck worden 
opgenomen zijn we thans bezig met de voorbereidingen voor de noodzakelijke 
voorzieningen.. 

Gezien de hoge urgentie van de situatie hoopt Pro6 op een spoedige schriftelijke 
beantwoording van deze vragen.

Bij voorbaat dank.

Met hartelijke groet,

Namens de fractie Pro6,

Kenneth Kuppens


